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Legendary writer Tom DeFalco (Amazing Spider-Man) and acclaimed artist Horacio
Domingues (Fantastic Four: True Story) bring you the origins of the original Avenger,
Ant-Man! Hank Pym has had a life full of adventure and success, failure and
humiliation! Known by a variety of names like Ant Man, Giant-Man, Goliath and Yellow
Jacket, he's been an innovative scientist, a famed super-hero, an abusive spouse and
more! What demons drive a man like Hank Pym? How did he begin his career as a
super-hero? ANT MAN SEASON tells the story of the man behind the myth and reveals
the fears and paranoia that propelled him to greatest heights and the darkest depths!
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评论

season
one系列。变大变小的能力、驾驭昆虫以及反派蛋头的设置，都让人觉得这是儿童故事
……另外，有这样一个爹把自己坑惨了。

-----------------------------
补标。 Bill Foster
是在漫画里我见过第一个对主角说“我是你的脑残粉，我看过你每一篇著作”却没倒插
一脚的角色。超级英雄最厉害的超能力大概是可以把个人的悲痛放在一边，他们永远有
”bigger thing to do”, 而他们也总能很好地在悲痛中完成impossible mission.
沉浸在失去Maria
的痛苦中，边看心理医生，经济来源是想让自己出名还把自己当神经病的爹，居然在这
样的状态下还可以研制出皮姆粒子，实在太不可思议。这样的能力确实阐释了超级英雄
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何以为超级英雄，普通人只有羡慕的份。

-----------------------------
电影上映前看看起源。。。
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